
                          Zápisnica č. 11/2025 

z 11. zasadnutia Študentského parlamentu pri Evanjelickom gymnáziu Jána Amosa 

Komenského v Košiciach, konaného 13.2.2025 

 

- Počet prítomných členov je: 9 /viď prezenčná listina/ 

- Počet neprítomných členov : 6 

- Dobrovoľní členovia: 1 

- Koordinátorka ŠP: Mgr. Elena Kolárová 

 

Program:  1. Otvorenie, privítanie. 

                   2. Hlasovanie o/resp. potvrdenie vo funkcii zástupcu žiakov  v rade školy. 

                   3. Príprava Valentínskej pošty. 

                   4. Informácie o konferencii. 

                   5. Príprava finále volejbalovej ligy. 

                   6. Rôzne, diskusia, záver. 

Rokovanie: 

K bodu č.1: Otvorenie. 

Na úvod zasadnutia koordinátorka Mgr. Elena Kolárová privítala všetkých prítomných členov  a 

otvorila 11. zasadnutie ŠP. Zasadnutie ŠP bolo uznášaniaschopné. Neprítomní členovia sa 

ospravedlnili z osobných a zdravotných dôvodov. Zasadnutie viedla koordinátorka ŠP.  

K bodu č.2: Hlasovanie o/resp. potvrdenie vo funkcii zástupcu žiakov  v rade školy. 

Podľa štatútu školského parlamentu zástupcom žiakov v rade školy sa stáva predseda školského 

parlamentu zvolený na dané funkčné obdobie. Funkčné obdobie  rady školy sa skončilo a teraz 

prebiehajú voľby do novej rady školy vo všetkých jej zložkách. Keďže funkčné obdobie školského 

parlamentu končí v júni 2025, členovia školského parlamentu hlasovaním potvrdili vo funkcii 

zástupcu žiakov v Rade školy na Egjaku doterajšiu predsedníčku ŠP Petru Kukuruďovú zo 4. A.  

Za hlasovalo: 9  

Proti hlasovalo: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

 



K bodu 3: Príprava Valentínskej pošty 

14. februára členovia školského parlamentu pripravili roznášku valentínskych ruží a valentínskej 

pošty. Je to veľmi obľúbená akcia na našom gymnáziu. 

K bodu č. 4: Informácie o konferencii. 

NIVAM, Národný inštitút vzdelávania a mládeže ponúka jedinečnú možnosť pre študentov 
školy/členov školských parlamentov,  zúčastniť sa interaktívneho stretnutia s mládežníckou 
delegátkou pri Organizácii Spojených Národov, Sofiou Šillerovou, ktorá zastupuje 
mladých ľudí na medzinárodnej úrovni, predstaví svoju pozíciu mládežníckej delegátky pri 
OSN a zároveň prostredníctvom workshopu priblíži študentom kľúčové témy Cieľov trvalo 
udržateľného rozvoja (SDG) . Tento workshop ponúka študentom možnosť lepšie určiť 
výzvy, ktorým čelí súčasný svet. Uskutoční sa 19. a 20. marca 2025.   

K bodu č. 5: Finále celoškolskej volejbalovej ligy. 

Matej  Sabo, dobrovoľný člen ŠP nás informoval o príprave finále volejbalovej ligy.  Uskutoční sa 

4.4.2025 v športovej hale Angels Aréne. Členovia ŠP budú nápomocní s prípravou tejto 

celoškolskej aktivity.  

K bodu č. 6: Diskusia, rôzne, záver. 

Diskutovalo sa postupne o jednotlivých bodoch programu. Diskusia bola aj k členovi ŠP 

Patrikovi Beckovi a jeho priestupku počas decembrového sústredenia školského spevokolu 

Chorus Comenianus v Škole v prírode, v Kysaku.  K tejto téme sa ešte vrátime na najbližšom 

zasadnutí ŠP.  Predsedníčka ŠP spolu s podpredsedníčkou a tajomníčkou ŠP sa majú stretnúť na 

pravidelnom  stretnutí  s pánom riaditeľom Mgr. M. Ilavským,  prediskutovať pripravované 

aktivity. Predsedníčka ŠP poďakovala všetkým členom za účasť.  

 

Uznesenie zo zasadnutia školského parlamentu:  

Školský parlament na svojom zasadnutí:  

Schválil:  

Petra Kukuruďová, súčasná predsedníčka ŠP zostáa vo funkcii zástupcu žiakov v Rade školy pri 

Evanjelickom  gymnáziu J. A. Komenského do skončenia funkčného obdobia ŠP.  

 

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je prezenčná listina zo zasadnutia ŠP. 

 

V Košiciach, dňa 13. 2. 2025 

 

Zápisnicu vyhotovila:   Kristína Kolárová   ................................................... 

Zápisnicu overila: Ella Sofia Smolová   ..................................................... 


